

TABLE OF CONTENTS 目 录

Mineralogical Characteristics and Its Significance of Travertine Deposition Profile in Huanglong, Sichuan
(四川黄龙钙华沉积剖面的矿物学特征及其指示意义)

S. Y. SUN, F. D. WANG, X. Q. ZHAO.....283

The Vertical Comparison between the Early Ordovician Reefs in Middle Yangtze Platform and the Devonian Reefs in South China Basin
(中扬子地台早奥陶纪和华南盆地泥盆纪生物礁的纵向对比)

Y. WANG, C. T. XIAO, L. LIU, Y. H. LIU, K. L. WANG, J. Y. GE.....291

Petrology Characteristics of Nalinggou Uranium Deposit in Ordos Basin
(鄂尔多斯盆地纳岭沟铀矿床目的层岩石学特征)

L. H. DONG, F. XIA, F. J. NIE, Z. B. YAN, C. Y. ZHANG, M. G. LI.....297

The Distribution Characteristics of Geologic Relic of Fengyangshan National Geopark in Anhui Province
(安徽风阳山国家地质公园地质遗迹分布特征)

J. H. HUANG, P. S. ZHANG, H. X. JING, X. GE, Y. L. SHI.....307

Retrospective and Complement to Research on “Indian Plate”
(“印度板块”研究回顾及思维再完善)

X. S. FANG, Y. S. CHANG.....315

The Research of 3D Tunnel Geological Prediction Technology in Wireless Distributed System
(无线分布式三维隧道地质超前预报技术研究)

O. L. HUANG, G. H. CAO, Y. S. WANG, L. M. CHENG.....331

The General Situation and Conservation Status of the Geological Relics in the Pearl River Delta
(珠三角地区地质遗迹资源概况及保护现状)

H. H. HUANG, H. W. LI.....338

A Study on Device of Timer Control Means for Water Radon Exhaust in Scintillation Chamber
(水氡闪烁室排气定时开关控制装置研究)

B. QIAO, Q. Z. CHEN, Z. W. ZHAO, Y. N. LIANG.....346